
Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 14 oktober 2014. 

 

 

Aanwezig: 

de heer T.J.M. Biemans   voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer W.P.M. van Osch   plv. lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

de heer J.G.M.T. Ubachs   burgemeester 

 

J.H.C.M. Briels    wethouder 

G.T. Buter    wethouder 

A.J.L. Meulensteen    wethouder 

F.P.A.C. van Zeeland    wethouder 

C.A. Liebrecht    secretaris 

 

Afwezig: 

de heer J.A.J. Leenders    lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij meldt de afwezigheid van de 

heer Leenders. Deze wordt vervangen door de heer Van Osch. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

Burgemeester Ubachs meldt dat wethouder Briels bij agendapunt 12 vooraf een korte toelichting 

wil geven.  

Mevrouw Van der Zanden stelt voor agendapunt 12 af te voeren van de agenda. Het is een 

politiek stuk dat in de raad bediscussieerd dient te worden en niet in de commissie.  

De overige commissieleden zijn het hier niet mee eens en wensen het agendapunt te 

handhaven. 

De voorzitter meldt dat wethouder Meulensteen heeft verzocht om bij agendapunt 9 vooraf 

melding te maken van een omissie.  

De agenda wordt vervolgens conform het concept vastgesteld.  

 

3. spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijsten van de vergadering 28 augustus 2014 

De besluitenlijst wordt conform concept vastgesteld. 



 

 

5. Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen. 

 

6. Presentatie stand van zaken en komende ontwikkelingen bij de veiligheidsregio. 

De heer Van Bockel, hoofd brandweerzorg, geeft aan de hand van een presentatie een 

toelichting op de stand van zaken bij de Veiligheidsregio.  

Een aantal technische vragen worden door de heer Van Bockel beantwoord. 

Toegezegd wordt dat de presentatie aan de commissieleden wordt verstrekt.  

De voorzitter dankt de heer Van Bockel voor zijn heldere presentatie. 

 

7.  Bespreking besluit Openbaar Ministerie om af te zien van strafrechtelijk onderzoek 

schending geheimhouding. 

De commissie is unaniem van mening dat namens de raad beklag gedaan dient te worden bij 

het gerechtshof. Dit besluit kan achteraf bekrachtigd worden in de raadsvergadering van 6 

november 2014.  

 

8. Voorstel tot vaststelling van de verordening rechtspositie wethouders, raads- en 

commissieleden, gemeente Laarbeek 2014. 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert het voorstel als hamerstuk voor te leggen 

aan de raad.  

 

9.  Behandeling Grondnota 2014. 

Wethouder Meulensteen merkt vooraf op dat de derde alinea op bladzijde 9 van de grondnota 

per abuis in de nota is opgenomen. Deze alinea za voorafgaand aan de behandeling in de 

raadsvergadering van 30 oktober a.s. uit de nota worden verwijderd. 

Mevrouw Van der Zanden stemt in met de handhaving van de grondprijzen. Zij stelt vervolgens 

een aantal technische vragen. In zijn algemeenheid merkt zij op dat er in de nota veel 

gesproken wordt over risico’s en weinig over kansen. Zij vraagt of er ook positieve geluiden te 

melden zijn.  

De heer Swinkels constateert dat de grondpositie van Laarbeek niet tegenvalt in vergelijking 

met andere gemeenten in de omgeving.  

Mevrouw Slaets stemt in met de voorgestelde grondprijzen. Ook het schrappen van de fondsen 

is wat haar betreft akkoord. Zij stelt eveneens een aantal technische vragen en zou graag een 

duidelijk overzicht krijgen van de risicoanalyse met een plan van aanpak. 

De heer Van Osch constateert een vaste lijn in deze grondnota ten opzichte van de vorige. Er is 

slechts sprake van kleine verschillen. Het is een realistische grondnota. De grondnota hoort 

eigenlijk bij kadernota gepresenteerd te worden. Hij pleit ervoor om de focus te leggen op het 

behoud en de uitbreiding van werkgelegenheid. Hij stelt aansluitend nog een aantal technische 

vragen.  

De heer Van Liempd beantwoordt vervolgens een groot aantal van de gestelde technische 

vragen. Hij geeft ook aan dat de gemeente actief is in het aan de man brengen van de 

bouwgrond. 



 

Wethouder Meulensteen constateert een voorzichtig herstel aan de onderkant van de markt. 

Ook hij is van mening dat er een sterke relatie is tussen werkgelegenheid en benodigde 

woonruimte. 

Met betrekking tot de Woningstichting is er weinig veranderd ten opzichte van zijn laatste 

update hierover. Het college hanteert nog steeds het uitgangspunt dat wordt vastgehouden aan 

het afgesloten contract.  

Hij zegt toe een verduidelijking van het verschil in boekwaarde nog voor de begroting op schrift 

mede te delen aan de commissie. Het is volgens hem zaak om risico’s tijdig te onderkennen 

zodat er op tijd bijgestuurd kan worden. Een goede analyse is daarvoor van belang. De 

risicoanalyse start op 3 november 2014. Het handhaven van de norm voor de minimaal 

noodzakelijke weerstandscapaciteit op 25% is een keuze. Met het schrappen van de 

fondsvorming wordt de vulling van deze fondsen gestopt. De opgebouwde saldo’s in deze 

fondsen blijven gehandhaafd. Tot slot merkt hij op dat het college geen aanleiding ziet een 

verlaging van de grondprijzen. 

 

De commissie adviseert het voorstel als bespreekstuk voor te leggen aan de raad.  

 

10. Inventarisatie externe inhuur/advies 2013. 

De commissieleden zijn het niet eens met het stopzetten van de inventarisatie en willen toch 

graag een vinger aan de pols houden.  

Wethouder Buter is blij met dit standpunt omdat het college het niet eens is met het ambtelijk 

advies en eveneens wil blijven inventariseren. Er is wel behoorlijk wat werk mee gemoeid maar 

dit is volgens haar wel belangrijk. 

 

11. Planning en concept prioriteiten Integraal Veiligheidsplan Peel. 

Naar aanleiding van enkele vragen over de wijkagent geeft burgemeester Ubachs aan, dat het 

de bedoeling is dat deze voor 90-95 % op straat aanwezig is. Over de werkplek van de 

politiepost wordt nog nagedacht. Dit zou een soort ontmoetingsplek moeten zijn waardoor een 

plek in een dorpshuis meer voor de hand ligt dan het gemeentehuis. Hij gaat ervan uit dat 

Laarbeek 1 wijkagent per 5000 inwoners krijgt. Over de bereikbaarheid van de wijkagenten 

worden binnen de politieorganisatie afspraken gemaakt. In het lijstje van prioriteiten is geen 

onderlinge prioriteit aangebracht. Benoemde aandachtsgebieden als pesten en het buitengebied 

zijn al verwerkt in de voorgestelde prioriteiten.  

De commissieleden stemmen in met de voorgestelde prioriteiten. 

 

12. Collegeprogramma 2014-2018. 

Wethouder Briels geeft aan trots te zijn op dit programma. Het is een leesbaar en toegankelijk 

stuk. De inhoud ervan kan worden betrokken bij de behandeling van de programmabegroting. 

Het collegeprogramma kent dezelfde indeling als de programmabegroting. De financiële 

vertaling in de begroting is eveneens hierop afgestemd. Het collegeprogramma komt voort uit 

diverse stukken waaronder het coalitieprogramma, de structuurvisie en de toekomstvisie. Het 

college is zich bewust van het feit dat er gelet op smalle organisatie en de beperkte middelen, 

keuzes gemaakt moeten worden in de fasering van de programma onderdelen. Het college heeft 

er zin in maar we zullen het wel samen moeten doen. 



 

De heer F. Biemans kan zich vinden in het collegeprogramma omdat er in vertaald is wat de 

raad voor ogen heeft. 

De heer Straatman geeft aan dat zijn fractie bij de behandeling van de programmabegroting 

nader zal ingaan op de inhoud van het programma. Hij stelt enkele korte technische vragen die 

door wethouder Briels worden beantwoord.  

De coalitiepartijen herkennen zich in het programma en zijn blij dat het niet tot achter de 

komma is ingevuld zodat er ruimte blijft voor initiatieven vanuit de samenleving.  

De commissieleden zullen het collegeprogramma betrekken in de algemene beschouwingen bij 

de behandeling van de programmabegroting 2015. 

 

13. Rondvraag. 

Mevrouw Slaets informeert hoe de gemeente omgaat met het verzoek van de heer Geurts die op 

zoek is naar een alternatieve bedrijfslocatie nu het contract met het voormalige postkantoor 

afloopt.  

Burgemeester Ubachs geeft aan dat het college niet ingaat op het verzoek van de heer Geurts. 

Dit is hem ook schriftelijk medegedeeld maar kennelijk kan hij zich hier niet in vinden.  

 

Na de rondvraag wordt de pers en het publiek verzocht de raadszaal te verlaten. De commissie 

besluit om met gesloten deuren verder te vergaderen. 

 

 

Na afloop van het besloten gedeelte sluit de voorzitter de vergadering. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 20 november 2014. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   T.J.M. Biemans 

 

 

 


